
Τα βοηθητικά ρήματα must (πρέπει) και have (got) 
to (πρέπει) εκφράζουν μία ανάγκη ή μία υποχρέωση.
Α - Σχηματισμός του   must  
Το βοηθητικό ρήμα must κλείνεται με τον ίδιο τρό-
πο σε όλα τα πρόσωπα: δεν παίρνει -s στο 3ο ενικό 
πρόσωπο.
Το must ακολουθείται από απαρέμφατο χωρίς το to.
Το must χρησιμοποιείται μόνο στον present
simple.
Παράδειγμα: You must wash your hands before eating.
Σημείωση: Με το must οι ερωτήσεις και οι αρνήσεις
σχηματίζονται χωρίς το "do". Παράδειγμα: Must we 
bring sleeping bags? -You mustn't open the door to
anyone.


